
Protokół  Nr VII/15 
z Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada 
odbytej dnia 18 marca 2015 roku 

w sali  Widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Iłowie-Osadzie 
pod przewodnictwem Wiceprzewodniczącej Rady Gminy 

Pani Doroty Kacperowskiej 
 
   
           Obrady rozpoczęto o godz. 1335, a zakończono o godz. 1430. Ustawowy stan radnych 

15-tu, obecnych na sesji  13-tu radnych.  

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Pan Cichocki Sebastian, Sekretarz Gminy Pan 

Wiśniewski Marek, Skarbnik Gminy Pani Roda Irena, Radca prawny Pan Antoszewski 

Mirosław, Kierownik GOPS w Iłowie-Osadzie Pan Wilgowicz Piotr, Kierownik ZGK w 

Iłowie-Osadzie Pan Mizeria Jerzy, Wicedyrektor ZS Nr 1 w Iłowie- Osadzie Pani Rogozińska 

Lidia, Dyrektor ZS Nr 2 w Narzymiu Pani Czajka BoŜena, Dyrektor SP w Białutach Pani 

Sobiecka Anna, Dyrektor GBP w Iłowie-Osadzie Pani Engelard Halina, Dyrektor Gminnego 

Ośrodka Kultury i Sportu w Iłowie-Osadzie Pan Szylko Eugeniusz, Kierownik Ref. oświaty 

Pan Czajkowski Zbigniew, StraŜnik StraŜy Gminnej Pani Trąbińska Katarzyna, Pełnomocnik 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Pani Chuda Zofia,   

Przedstawiciele Policji, pracownicy Urzędu Gminy  oraz Sołtysi z terenu gminy. 

 

          Sesję otworzyła Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Kacperowska Dorota. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy powitała radnych, zaproszonych gości. Stwierdziła 

quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. pkt 2.  
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poinformowała, Ŝe do porządku obrad jako pkt 11 zostanie 

wprowadzony nowy projekt uchwały w sprawie: dzierŜawy gruntów stanowiących własność 

Gminy Iłowo-Osada. Wobec czego stary punkt 11 stanie się punktem 12, 12-13 itd. 

Wiceprzewodnicząca zwróciła się do radnych kto jest za przyjęciem porządku obrad z tą 

zmianą.  

„Za” przyjęciem głosowało 12 –tu radnych, głosów „przeciw”-0, „wstrzymujących”- 0. 

 Porządek obrad  VII Sesji Rady Gminy przyjęto w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie propozycji do zmiany porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z VI nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 

4. Wręczenie zaświadczenia radnej Pani Neubert Katarzynie. 

5. ZłoŜenie ślubowania przez  radną Panią Neubert Katarzynę.  
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6. Podjęcie uchwały w sprawie: wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie 

Gminy Iłowo-Osada środków stanowiących fundusz sołecki 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Iłowo-Osada 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: wyraŜenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Iłowo-Osada 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: wyraŜenia zgody na zawarcie umów o współkorzystanie z 

nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: dzierŜawy gruntów stanowiących własność Gminy Iłowo-

Osada. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: dzierŜawy gruntów stanowiących własność Gminy Iłowo-

Osada. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia taryf za dostawę wody na terenie Gminy 

Iłowo-Osada na okres od dnia 1 maja 2015 r. do dnia 30 kwietnia 2016 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: przedłuŜenia czasu obowiązywania taryf za odprowadzanie 

ścieków do urządzeń kanalizacyjnych na terenie Gminy Iłowo-Osada na okres od dnia 1 

maja 2015 r. do 30 kwietnia 2016 r.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXXII/220/10 Rady Gminy Iłowo-

Osada z dnia 28 maja 2010 r. w sprawie utworzenia samorządowego zakładu 

budŜetowego pod nazwą „Zakład Gospodarki Komunalnej w Iłowie-Osadzie”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie: wyraŜenia zgody na rozwiązanie porozumienia 

międzygminnego 

16. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną 

dróg  

17. Podjęcie uchwały w sprawie: upowaŜnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Iłowie-Osadzie do załatwiania spraw z zakresu administracji publicznej 

dotyczących przyznawania dodatku energetycznego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie: upowaŜnienia do wydawania decyzji administracyjnych 

oraz prowadzenia postępowania w sprawach dotyczących świadczeń pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Iłowo-Osada. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia kryteriów naboru do publicznego przedszkola i 

oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. 

20. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym. 
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21. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

22.  Interpelacje i zapytania radnych. 

23. Wolne wnioski  i zapytania.                                                                                                  

Ad. pkt 3 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych w sprawie przyjęcia protokołu z 

VI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. Wiceprzewodnicząca  poinformowała, Ŝe protokół 

został sporządzony  w terminie i był do wglądu u pracownika obsługującego Radę.  

Wiceprzewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem protokołu.  „Za” 

przyjęciem protokołu głosowało -11-tu radnych, „przeciw” -0, „wstrzymała się” od głosu – 1 

osoba. Protokół z VI nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

Ad. pkt 4.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poprosiła  Panią Jankowską Ewę –Przewodniczącą 

Gminnej Komisji Wyborczej w Iłowie-Osadzie o wręczenie Zaświadczenia radnej Pani 

Neubert Katarzynie wybranej w wyborach uzupełniających odbytych  dnia 1 marca 2015 

roku.  

Ad. pkt 5. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poinformowała radną o sposobie złoŜenia ślubowania. 

Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła zebranych o powstanie, następnie odczytała rotę 

ślubowania radnego. Radna Pani Neubert Katarzyna złoŜyła ślubowanie z dodaniem zdania: 

„Tak mi dopomóŜ Bóg”. 

Po ślubowaniu Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Chybiński Jarosław wręczył 

wszystkim radnym legitymacje.  

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Kacperowska Dorota poinformowała, Ŝe od tej chwili w 

głosowaniu bierze udział 13-tu radnych. 

Ad. pkt 6 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: wyraŜenia zgody na 

wyodrębnienie w budŜecie Gminy Iłowo-Osada środków stanowiących fundusz sołecki. 

Głos zabrał Radca prawny Pan Antoszewski Mirosław, który poinformował Ŝe jeŜeli rada 

podjęłaby uchwałę o nie wyodrębnieniu środków to mogłaby zostać taka forma uchwały. 

JeŜeli podejmie decyzję o wyodrębnieniu środków wtedy,  naleŜy wprowadzić autopoprawkę 

w § 1 „począwszy od 2016 roku” i wtedy nie będzie potrzeby podejmowania takiej uchwały 

na kolejne lata. 

Głos zabrał Wójt Gminy Pan Cichocki Sebastian, który poinformował Ŝe rada Gminy do 31 

marca musi podjąć taką uchwałę o wyraŜeniu bądź nie wyraŜeniu zgody na wyodrębnienie 
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tych środków w budŜecie Gminy. Wójt nadmienił, Ŝe mieszkańcy sołectw korzystają 

z tego funduszu. 

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

wypracowanych stanowisk.  

Przewodniczący Komisji spraw Obywatelskich Pan Brzeziński Włodzimierz poinformował, 

Ŝe komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia  Pani Jędrzejewska Dorota poinformowała, Ŝe komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu Pani Kremska Wanda poinformowała, Ŝe komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rolnictwa Pani Piekarska Ewa poinformowała, Ŝe komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało -13 –tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących” - 0. Uchwała 

została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr VII/20/15. 

Ad. pkt 7. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Iłowo-Osada. 

Głos zabrał Wójt Pan Cichocki Sebastian, który poinformował Ŝe do końca marca co roku 

rada Gminy musi przyjąć taki program. Wójt poinformował, Ŝe program został pozytywnie 

zaopiniowany przez organizacje społeczne oraz przez Powiatowego Lekarza Weterynarii.  

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Kacperowska Dorota zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie wypracowanych stanowisk. Wszystkie komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało -13 –tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących” - 0. Uchwała 

została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr VII/21/15. 

Ad. pkt 8.    
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: wyraŜenia zgody na 

zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy Iłowo-Osada. 

Wyjaśnień odnośnie tego projektu uchwały udzielił Pan Krajewski Marek.  

Pan Krajewski wyjaśnił, Ŝe Rada Gminy podjęła w 2000 r. uchwałę,  w której były określone 

zasady sprzedaŜy lokali mieszkalnych w budynkach wielolokalowych stanowiących własność 

Gminy, natomiast zabrakło w tej uchwale postanowień dotyczących sprzedaŜy  pomieszczeń 
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gospodarczych. Zbyliśmy wcześniej na rzecz Pani Rukszy lokal mieszkalny, a teraz projekt 

uchwały przygotowany na zbycie pomieszczenia w budynku gospodarczym. 

Głos zabrał radca prawny Pan Antoszewski Mirosław, który doprecyzował wypowiedź, Ŝe 

poprzednie lokale były zbywane w innym trybie, były usytuowane na tej samej działce a nie 

na innej. 

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

wypracowanych stanowisk. Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało -13 –tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących” - 0. Uchwała 

została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr V/22/15 

Ad. pkt 9. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: wyraŜenia zgody na 

zawarcie umów o współkorzystanie z nieruchomości. 

Wyjaśnień udzielił Pan Krajewski Marek, który poinformował Ŝe w związku z realizacją 

projektu  dot. sieci szerokopasmowej, która swym zasięgiem będzie obejmowała teŜ teren 

Gminy Iłowo-Osada zachodzi potrzeba udostępnienia nieruchomości naleŜących do Gminy 

na potrzeby budowy rurociągu. Rurociąg ten będzie przebiegał przez działki nr 503/1 obręb 

Narzym i działki nr 117 i 134  połoŜone w obrębie Kraszewo.  

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

wypracowanych stanowisk. Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało -13 –tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących” - 0. Uchwała 

została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr VII/23/15 

Ad. pkt 10. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: dzierŜawy gruntów 

stanowiących własność Gminy Iłowo-Osada. 

Wyjaśnień udzielił Pan Krajewski Marek, który poinformował Ŝe dotychczasowy dzierŜawca 

działki nr 143 połoŜonej w Brodowie złoŜył wniosek o przedłuŜenie dotychczasowej umowy 

dzierŜawy. Zgodnie z przepisami jeŜeli umowa była zawarta na czas oznaczony do lat 3, a po 

upływie tego czasu strony zawierają kolejną umowę na tę samą nieruchomość, wówczas 

zachodzi  potrzeba podjęcia uchwały wyraŜającej zgodę na dalszą dzierŜawę.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało -13 –tu radnych, „przeciw” - 0, głosów „wstrzymujących” - 0. Uchwała 

została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr VII/24/15.  

Ad. pkt 11. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: dzierŜawy 

gruntów stanowiących własność Gminy Iłowo-Osada. 

Pan Krajewski Marek poinformował, Ŝe w tym przypadku umowa dzierŜawy dotyczy działki 

nr  395/4 połoŜonej w obrębie Narzym. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało -13 –tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących” - 0. Uchwała 

została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr VII/25/15.  

Ad. pkt 12. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia taryf 

za dostawę wody na terenie Gminy Iłowo-Osada na okres od dnia 1 maja 2015 r. do dnia 30 

kwietnia 2016 r. 

Wyjaśnień udzielił Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej Pan Mizeria Jerzy. 

Kierownik wyjaśnił, Ŝe w oparciu o ustawę o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków złoŜył wniosek do Wójta o zatwierdzenie  taryf na wodę. Wniosek 

został pozytywnie zweryfikowany przez Wójta. Kwota podwyŜki za wodę to 1 grosz na 1m3 i 

jeden grosz na opłacie abonamentowej. Kierownik poinformował, Ŝe nie będzie podwyŜki za 

odprowadzanie ścieków. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało -13 –tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących” - 0. Uchwała 

została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr VII/26/15.  

Ad. pkt 13. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: przedłuŜenia czasu 

obowiązywania taryf za odprowadzanie ścieków do urządzeń kanalizacyjnych na terenie 

Gminy Iłowo-Osada na okres od dnia 1 maja 2015 r. do 30 kwietnia 2016 r. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało -13 –tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących” - 0. Uchwała 

została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr VII/27/15.  

Ad. pkt 14. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr 

XXXII/220/10 Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 28 maja 2010 r. w sprawie utworzenia 

samorządowego zakładu budŜetowego pod nazwą „Zakład Gospodarki Komunalnej w Iłowie-

Osadzie”. 

Kierownik ZGK Pan Mizeria Jerzy poinformował, Ŝe zakład budŜetowy zaspokajał  potrzeby 

mieszkańców w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. Wysokie koszty utrzymania 

taboru oraz słaba efektywność powodują potrzebę likwidacji tego zakresu działalności ZGK. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” 

przyjęciem uchwały głosowało -13 –tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących” - 0. 

Uchwała została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr VII/28/15.  

Ad. pkt 15. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: wyraŜenia zgody na 

rozwiązanie porozumienia międzygminnego. 

Głos zabrał Wójt, który poinformował Ŝe zgodnie z głosami mieszkańców i rady postanowił i 

podjął działania w celu rozwiązania straŜy gminnej. Wójt poinformował, Ŝe jest juŜ po 

rozmowie z Wójtem Gminy Działdowo. Z końcem roku nastąpi rozliczenie za  zakupiony 

wspólny majątek. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało -13 –tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących” - 0. Uchwała 

została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr VII/29/15.  

Ad. pkt 16. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: ustalenia stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

Głos zabrał Pan Wiśniewski Marek Sekretarz Gminy, który poinformował Ŝe uchwała składa 

się jakby z dwóch części. Od § 1 do § 6 dotyczy stawek za zajęcie pasa drogowego, natomiast  

§ 7 dotyczy stawek wynikających z porozumienia „ostatnia mila”. Stawki te są ujednolicone 

dla województwa warmińsko-mazurskiego. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało -13 –tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących” - 0. Uchwała 

została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr VII/30/15.  

Ad. pkt 17. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: upowaŜnienia 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iłowie-Osadzie do załatwiania spraw z 

zakresu administracji publicznej dotyczących przyznawania dodatku energetycznego. 

Głos zabrał Wójt, który poinformował Ŝe chce unormować zadania urzędu i wszystkie sprawy 

związane z realizacją wypłat dodatku energetycznego jak i spraw związanych z realizacją 

świadczeń pomocy materialnej będzie realizował teraz GOPS.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało -13 –tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących” - 0. Uchwała 

została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr VII/31/15.  

Ad. pkt 18. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie:  upowaŜnienia do 

wydawania decyzji administracyjnych oraz prowadzenia postępowania w sprawach 

dotyczących świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Iłowo-Osada. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało -13 –tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących” - 0. Uchwała 

została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr VII/32/15.  

Ad. pkt 19. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: określenia 

kryteriów naboru do publicznego przedszkola i oddziałów przedszkolnych przy szkołach 

podstawowych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych 

do potwierdzenia tych kryteriów. 

Wyjaśnień udzielił Pan Czajkowski Zbigniew, który poinformował Ŝe zmieniła się ustawa o 

systemie oświaty i zgodnie z nią rada ma kompetencje do ustalenia kryteriów naboru do 

publicznego przedszkola w II etapie postępowania rekrutacyjnego. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało -13 –tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących” - 0. Uchwała 

została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr VII/33/15.  

Ad. pkt 20. 

Wójt Gminy Pan Cichocki Sebastian przedstawił informację z realizacji uchwał w okresie 

międzysesyjnym. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt 21. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Kacperowska Dorota odczytała informację 

Przewodniczącej Rady Gminy o podejmowanych działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt 22. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do Wójt o wyjaśnienie kwestii ustawienia 

ławek na ulicy Wyzwolenia oraz nasadzania drzew na ul. Kraszewskiej. 

Głos zabrał Wójt, który wyjaśnił Ŝe zakupione ławki zostaną zlokalizowane w pasie drogi 

wojewódzkiej. 

Odnośnie sadzonek drzew - Wójt poinformował Ŝe mieszkaniec Iłowa-Osady Pan Sarnowski 

Sławomir przekazał sadzonki lip, które zostały nasadzone przy ul. Kraszewskiej.  

Ponadto Wójt  poinformował w następujących sprawach: 

- zwrócił się z wnioskiem do PKP o przekazanie pasa drogowego na ścieŜkę rowerową 

planowaną przy ul. Kraszewskiej, 
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- planowana reorganizacja w Urzędzie Gminy: powstanie Referat budŜetu i finansów – 

kierownik Irena Roda, Referat edukacji kultury i zdrowia –kierownik Zbigniew Czajkowski, 

Referat inwestycji, promocji i rozwoju –kierownik Marek Wiśniewski. 

- sprzedano 3 działki  za stadionem w Iłowie za kwotę 67 tyś. zł. 

- podpisano porozumienie z Marszałkiem Województwa – na realizację programu „ostatnia 

mila”, 

- trwa remont schodów w Urzędzie Gminy, 

- będą przeprowadzone rozmowy z inwestorem odnośnie uzgodnień zjazdów do działki, którą 

zakupił, 

- zostaną przeprowadzone częściowe remonty dróg w miejscowościach gminnych, 

- zostaną przeprowadzone remonty dróg gruntowych min. w m. Kraszewo połączenie do 

wiaduktu, ul. Dolna, Brzozowa, Krzywa, 

- na etapie składania ofert: przygotowania do wykonania  dokumentacji – droga gruntowa w 

Narzymiu 188010N,  w Iłowie ul. Akacyjna, Lipowa, Kraszewska,  Staszica. 

- Wójt poinformował, Ŝe Pani Kremska Wanda została wybrana na Przewodniczącą 

Zgromadzenia Ekologicznego Związku Gmin „Działdowszczyzna”.  

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do Wójta aby uprzątnięto działkę przed stadionem. 

Radny Pan Brzeziński Włodzimierz złoŜył na ręce Pani Wiceprzewodniczącej wnioski do 

Wójta. 

Radny zwrócił się teŜ z zapytaniem do Wójta odnośnie naszej miejscowości, Ŝe jest 

podzielona na Iłowo-Osada i Iłowo-Wieś czy nie moŜna tego ujednolicić? 

Głos zabrał Wójt, który obiecał przyjrzeć się tej sprawie.  

Ad.pkt. 23. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poinformowała, Ŝe 20 lutego został utworzony Klub 

Radnych „Gmina dla Ciebie”.  

 

Na tym porządek obrad sesji został wyczerpany. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Kacperowska Dorota zamknęła obrady VII sesji 

Rady Gminy Iłowo-Osada. /1430/ 

 

                                                                                                    Prowadząca obrady: 

Protokołowała:                                                                   Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

R. Biełkowska                                                                           Dorota Kacperowska 

  


